

Vergadering 23-03

Agenda

1. Opening
2. Mededelingen
3. Notulen voorjaars en najaarsvergadering 2018
4. Ingekomen stukken
5. Terugblik afdelingsvergadering van 13 maart 2019
6. Jaarverslag van 2018
7. Commissies 2019
8. Afspraken en spelregels
9. Kampioenschappen 2019
10. Rondvraag

Notulen:

Afmeldingen:

Nico Nijhof, Tim Boelens, Henk Smit, Wessel Regtop, Edwin Schuiling, Hendrik Mensing.

Aanwezig:

Bert van Guldener, Fabian Wendel, Lammert Kooistra, Mustar Effendi, Dick Vos, Henri Hoeks, Jan Jansma, Harm Jansma, Tonnie Sneider, Jan de Weerd, Hendrik Bakker, Jan Smit, Guus Smallegenbroek, Herman Mijlof, Tiennes Ottens, MST Lippets, Albert Schuiling, Rienk Middelbos, Albert Mijlof, Roel Poelstra, Johan Wendel, Delbary.

Begonnen met een minuut stilte voor Roelof Westerveld.

Welkom aan nieuwe leden; Harm Jansma, Jan Jansma, Dick Vos, Henri Hoeks.

Bespreking van de afgelopen notulen.

Hendrik Bakker benoemt het feit of er geen verandering kan komen op verenigingsniveau voor puntentelling kampioenschappen. Er zouden mensen naar kijken, dit is niet gebeurd.

Nieuwe regel voor kampioenschappen aangenomen:

Alle vluchten binnen de vereniging gaan wij de puntentelling 1 op 10 hanteren in plaats van dat de eerste 2 tellen.

Bespreking afdelingsvergadering:

- Eerste trainingsvlucht korter. (Duiven en Heino)
- Verhoging vrachtgeld (20-40 cent verhoging afhankelijk van de vlucht) (Er is naar onze mening een goed, financieel beleid ingezet).
- V26 en V28 tellen niet mee voor de generale kampioenschappen. Dit zijn oefenvluchten voor oude duiven in het definitieve programma. Deze vluchten tellen dus in de vereniging ook niet mee.

Financieel jaarverslag

- Gaskosten: Verwarming staat 'in rust' te hoog. Waterleiding wordt met te hoge temperatuur water doorgepompt. Eerste ruimte is heel open - warmte verlies. Soms vergeten kachel lager te zetten. Ingreep in de hal/eerste ruimte?
- Als je alles bekijkt (voorraden etc.) zitten we iets in de plus, niks aan de hand, aldus de voorzitter.
- Ringen-voorraad geeft een vertekend beeld. Uit financieel verslag halen? Nog niet over uit.
- Barresultaten zijn goed, we gaan aankomend seizoen zo verder.

- Feestavond 2017-18 was erg prijzig, 2018-19 kostte ook geld, viel door de voorkennis wel lager uit. Moet de feestavond kostendekkend zijn of mag het geld kosten? Voorzitter geeft aan dat hij vindt dat het wel wat geld mag kosten. We kijken hier nog naar...

Kascommissie: (Johan Wendel, Roel Poelstra)

- Boekhouding is prima in orde aldus de kascommissie.
- Aan de penningmeester is decharge verleend, hij kan zo verder gaan.

Nieuwe kascommissie: Roel Poelstra & Henri Hoeks.

Bestuursverkiezingen:

Puur formeel kunnen we het niet behandelen, (het tijdsbestek was niet lang genoeg) maar:

Voorzitter vraagt of het voorstel wél kan worden aangenomen.

- Dick Vos als nieuw bestuurslid
- Tiennes Ottens als nieuw bestuurslid (puur formeel, komt niet bij vergaderingen, maar bestuurslid bij het inkorven).
- Fabian Wendel als nieuwe secretaris.
-

Niek Reinders heeft aangegeven te willen stoppen met zowel zijn functie als secretaris als bestuurslid, we zijn hem enorm dankbaar voor zijn diensten en er zal natuurlijk nog een passend afscheid komen.

De voorzitter heeft aangegeven dat hij Roel Poelstra volgend seizoen bij het bestuur wil betrekken, als 2e voorzitter/vervangende voorzitter(back-up).

Uiteraard krijgen andere leden ook de kans zich aan te melden hiervoor.

De commissies:

Voorstel is om hierin geen veranderingen aan te brengen.

Website:

Hendrik Bakker vraagt om:

- Goede verhalende vluchtverslagen, (kost veel tijd, hoe gaan wij dit vormgeven?)
- Respons van het bestuur, (bijv. kom met een email adressen lijst).

Hoe gaan wij communiceren nu teletekst eraf gaat? -> Punt om naar te kijken. En hoe om te gaan met de heren zonder computer/internet?

Het is aan de persoon zonder internet/computer om op de dag van inkorven te zorgen voor een contactpersoon ivm lossingstijd en andere zaken.

Bar:

Jan Knaapen blijft de bar doen. Hij zit wel met zijn werk, dus we moeten even kijken hoe dit zich ontwikkelt.

Wellicht andere (vaste) mensen die roulerend, moeten helpen.

Telefoonboom:

Johan Wendel maakt een nieuwe telefoonboom met nieuwe gegevens.

Nieuwe afspraak over klok afslaan:

19:00 altijd klok afslaan, ongeacht vlucht of lossingstijd.

Gaan we proberen een werkschema te handhaven? De heren van Smilde geven aan dat ze willen helpen met inladen, dus we gaan het proberen zonder schema.

We kwamen wel allen tot de conclusie: Neem ook eigen verantwoordelijkheid!

Geen aftreklucht, behalve de T-vluchten (oefenvluchten). We volgen de afdeling.

Johan Wendel geeft aan dat een 2e persoon eventueel geld zou moeten kunnen opnemen. - wordt geregeld.

Jan Smit geeft aan: Hoe zit het met het besproken dakje? Gaan we gedurende het seizoen aan werken.

Hoe zit het met de klokken? Volgend jaar een update 2020 aldus Henri Hoeks.

Sluiting